

2 GRAVOLSKAMPEN (HEKLEFJELLET) 1281 moh



ca. 3 km en vei

approx. 3 km one way

ca. 3 km pro Strecke



ca. 1 time opp

approx. 1 hour up

ca. 1 Stunde hoch



ca. 180 høydemeter

approx. 180 meters

ca. 180 m



fra 3–4 år

from 3–4 years

ab 3–4 Jahren

GPS-coordinates starting point 32v 490460 6794750

GPS-coordinates summit 32v 493049 6795773

 Følg FV51 fra Beitostølen ca. 6,5 km nordover mot Båtskaret. Parkeringsplass på høyre side av veien ved Båtskardstølane.

Stien starter med en bratt kneik på ca. 100 høydemetre, før den deler seg. Til høyre går stien til Heklefjell, ca. 10 min bort til utsiktspunktet. Stien til Gravolskampen holder rett fram og går for det meste i flatt terreng med noen små høydetrinn, skiltet Gravolen. Den er godt rødmerket på stein helt til toppen. På varme dager er det fint å bade i de små tjerna. Fra Gravolskampen er det nydelig utsikt over Vinstre og mot Gausdalsfjella.

Tips: Ønsker du en lengre tur, anbefaler vi deg å starte ved Garli (parkering mot avgift). Gå via Grønekinnkampen og Heklefjell til Gravolskampen og rundt Gravolstjernet tilbake. Runden er på grovt 11 km og tar 3-4 timer.

 From Beitostølen, follow road 51 North for approx. 6.5 km towards Båtskaret. Small parking area on the right hand side by Båtskardstølane.

The route starts with a short ascend before the path levels out. Soon after, you will reach a crossing. The path to the right leads to a nice viewpoint at Heklefjell (a 10 minute walk). The path to Gravolskampen (signed Gravolen) continues straight ahead. The terrain is mostly flat but with a few small hills. If the weather is warm you can cool off in one of the many ponds along the way.

Tip: If you are looking for a longer route, we recommend starting at Garli (parking fee) and hiking via Grønekinnkampen to Gravolskampen and around Gravolstjernet back to Garli. This tour is roughly 11 kilometers long and takes about 3–4 hours.



Photo: www.valdresbilder.no

 Folgen Sie der Straße 51 von Beitostølen ca. 6,5 km nordwärts in Richtung Båtskaret und parken Sie rechter Hand bei der Alm Båtskardstølane.

Der Wanderweg beginnt mit einer kurzen Steigung von knapp 100 Höhenmetern und teilt sich oben. Rechts geht es zu einem Aussichtspunkt (ca. 10 Minuten pro Strecke), einer lohnenswerten Kurztour an sich. Zum Gravolskampen geht es geradeaus weiter (ausgeschildert Gravolen) in größtenteils flachem Gelände mit kleinen Höhenstufen. Bei warmen Wetter eignen sich die Teiche auf dem Heklefjell für ein erfrischendes Bad. Vom Gipfelpunkt des Gravolskampen aus bietet sich eine schöne Aussicht über den See Vinstre und zu den Fjellregionen des Gausdal im Osten.

Tipp: Wenn Sie an einer längeren Tour interessiert sind möchten, empfehlen wir, in Garli zu starten (abgabepflichtiger Parkplatz) und eine Runde via den Grønekinnkampen, den Gravolskampen und um den Teich Gravolstjernet zurück zu drehen. Diese Tour ist grob 11 km lang und dauert 3–4 Stunden.

